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جلســه چهارشــنبه های 
محلات منطقه11 شهری  
با حضور رؤسای شورای 
اجتماعــی محــلات و 
مسئولان شهرداری منطقه 
در ســاختمان  شهرداری 

منطقه 11 برگزار شد.
به گزارش شــهرآرامحله، در این جلســه که با هدف 
بررسی مشکلات محلات و شنیدن راهکارها از سوی 
فعالان فرهنگی منطقه دایر شــد، مریم عرب احمدی 
شهردار منطقه، علی  عرب پور معاون اجرایی منطقه و 
روح ا... قاسم زاده رئیس اداره شورای اجتماعی محلات 

شهرداری مشهد حضور داشتند. 
رئیس اداره شورای اجتماعی محلات شهرداری مشهد 
در ابتدای جلســه گفت: این نهمین جلســه شــورای 
اجتماعی محلات در قالب چهارشــنبه های محلات 
اســت که هدف از برگزاری آن، حمایــت از اعضای 
شورای اجتماعی محلات برای پیشــبرد اهدافشان و 

رسیدگی به مشکلات محله است.
روح ا... قاســم زاده افزود: ســعی داریم کــه در این 
جلسه ها مشــکلاتی که در کوتاه مدت قابل حل شدن 

است دنبال کنیم.
سیدمحمد شجاعی، نماینده شورای اجتماعی محله 
سیدرضی، به عنوان اولین نماینده شوراهای محله پس 
از سخنان قاسم زاده گفت: شــورای محلات جایگاه 
واقعی خود را در بین مردم به دست نیاورده است و هنوز 

مردم شناختی از وجود این شوراها ندارند. اصلی ترین 
کاری که اداره شورای اجتماعی و شهرداری باید انجام 

دهد شناخت شوراها به مردم است.
 وی ادامه داد: درباره  مشکلات محله سیدرضی هم که 
باید به نبود فضای سبز و بوستان  اشاره کنم. درخواست 
اعضای شورای اجتماعی محله سیدرضی ایجاد پارکی 
ویژه جانبازان و معلولان همراه با دستگاه های ورزشی 

مناسب آن هاست.
مســعود اعلم داد محمدی، رئیس شورای اجتماعی 
محله دانشــجو، دیگر عضو حاضر در جلســه هم  
کید  بر ســامان دهی کارگران دور میدان دانشــجو تأ
کرد و  تأمین روشنایی بوســتان گل های این محله را 

ضروری دانست.
رئیس شــورای اجتماعی محله تربیت هم در ادامه این 
نشست به مشکلات محله تربیت اشاره کرد و گفت: با 
توجه به اینکه پل شهید ستاری به بزرگراه امام علی) ع( 
محل تردد دانشجویان سه دانشگاه پیام نور، خراسان، 
اسرار و اهالی محله است به علت عرض کم و نداشتن 
پیاده رو ضمن ایجاد مشکلات ترافیکی، فاقد ایمنی لازم 
برای عابران است. بر این اساس  تعریض پل و احداث 
پیاده رو از جمله نیازهای دارای اولویت مردم می باشد.
وحید جاودانی، رئیس شورای اجتماعی محله شریف 
هم در ادامه به نحوه هزینه  کــرد بودجه ها در محلات 
اشاره کرد و گفت: پیشــنهاد دارم جریمه ها یا درآمدی 
که شهرداری از ساخت و ساز ها دریافت می کند، برای 
محله هزینه کند چرا که به این صورت شــاهد خواهیم 

بود که اتفاقات مثبتی برای محله رقم خواهد خورد.
در ادامه جلسه نوبت به سید اسعد فیض، رئیس شورای 
اجتماعی محله فارغ التحصیلان، رسید . او به وضعیت 
روشنایی انتهای بولوار معلم به طرف معلم 81 اشاره کرد 
و درخواست داشت در این نقطه یک چراغ چشمک زن
 نصب شــود. صدور کارت شناســایی برای اعضای 
شورای اجتماعی محله هم دیگر درخواستی بود که از 
سوی رئیس شورای اجتماعی محله فارغ التحصیلان 

مطرح شد.
در پایان این جلسه شیما شاه منصوری، رئیس شورای 
اجتماعــی محله دانش آموز، به برخی مشــکلات در 
منطقه اشاره کرد و گفت: در حال رسیدگی به وضعیت 
ایجاد سوله بحران در منطقه هستیم زیرا  هنوز در صورت 

ایجاد حادثه منطقه11سوله بحران ندارد. 
وی افزود:  متأسفانه با وجود کرونا و مشکلات معیشتی 
مردم، دزدی ها زیاد شده است و برای بالا بردن امنیت 

نیاز است که حداقل روشنایی معابر را زیاد کنند.
رئیس شــورای اجتماعی محله دانش آموز  ادامه داد: 
در برخی محلات و خیابان ها بانوان کارگر خانگی نیز 
مانند آقایان در کنار خیابان می ایســتند، اما متأسفانه 
جایگاهی مختص آن ها درست نشده است اگر امکان 

دارد جایگاهی برای بانوان کارگر نیز راه اندازی شود .
در انتهای جلسه هم بیشتر اعضا درخواست داشتند 
تا بودجه اداره فرهنگی برای برگزاری برنامه ها بیشتر 
شــود تا مردم بتوانند از این برنامه ها بهتر و بیشــتر  

استفاده کنند.

سید مصطفی بهشتی

معاون آموزش متوسطه ناحیه 6 برای بررسی شرایط از مدارس متوسطه بازدید کرد.
به گزارش شهرآرامحله، در هفته ای که گذشت، حیدری، معاون آموزش متوسطه 

آموزش و پرورش ناحیه 6 مشهد، از مدارس متوسطه دوره دوم این ناحیه بازدید کرد.
با توجه به ضرورت نظارت بر مدارس در شیوه بازگشایی در سال جدید این بازدید که به 

همراه مسئولان دیگر آموزش و پرورش انجام شد با هدف بررسی وضعیت آموزشی، 
تحلیل نمرات پایه دوازدهم سال گذشته، بررسی روند اجرایی آموزش مجازی و 
حضوری دانش  آموزان و بررسی وضعیت بهداشتی و رعایت آیین نامه های بهداشتی 

برای پیشگیری از ابتلا به کرونا انجام شد.

چهارشنبه هاى محلات به منطقه 11 رسيد

گره گشايی از مشکلات محله در جلسه شوراى محله زيباشهر مطرح شد

آغاز بازديدهای محلی برای رفع مشکلات
به نواختن موســیقی می پردازند. اگر امکان دارد فضایی در 
بوستان ملت برای این قشر جامعه ایجاد شود تا محیط بوستان 
نیز فضای فرهنگی به خود بگیرد و شأن و جایگاه این هنرمندان 
هم حفظ شود.رضا رامشینی، فعال اجتماعی و میهمان این 
جلسه شورای اجتماعی محله زیباشهر هم در این جلسه بیان 
کرد: علل ایجاد  ناامنی در محله باید مورد توجه قرار گیرد. برای 
رفع آن ها به جای تأکید بر وجود فیزیکی پلیس یا نگهبان محله 
باید از طریق رفع نقاط کور مانند ایجاد روشنایی بیشتر اقدام 
کرد.وی ادامه داد: همچنین درخواست دارم، توجه جدی به 
حمل و نقل انسان محور) پیاده و دوچرخه( به جای ریختن 
ممتد آسفالت شود. کیفیت بسیار پایین مسیرهای دوچرخه 
استقلال و امامت و در عمل بی استفاده بودن آن ها باید مدنظر 
قرار گیرد و  راهکاری درست برای رفع این مشکل در کمترین 
زمان ممکن ارائه و اجرا شود.  پیشنهاد ما بازسازی مسیرها، 
با اختلاف ســطح با پیاده رو و به شکل اســتاندارد است که 

امیدواریم شهرداری  به اجرای آن اهتمام ورزد.
مشکل پارک خودروهای ســنگین در حاشیه بولوار آزادی از 
آزادی 16 تا 20 دیگر موضوعی بــود که چند نفر از اعضای 
شورای اجتماعی محله زیبا شهر در این جلسه تقاضای رفع آن 
را مطرح کردند .در انتهای جلسه مهندس عرب پور درباره رفع 
مشکلات که اعضا بیان کردند قول مساعدت داد و قرار بر این 
شد که برای آشنای بیشتر با این موارد آغاز بازدیدهای محلی 

از سوی مسئولان شهرداری منطقه در دستورکار قرار گیرد.


